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Dzisiaj (poniedziaÅ‚ek 21 lutego) KOWR odwoÅ‚aÅ‚ peÅ‚niÄ…cego od kilku miesiÄ™cy obowiÄ…zki
prezesa w Stadninie Konie MichaÅ‚ów Marka Skomorowskiego. PeÅ‚nienie tych obowiÄ…zków
powierzono ponownie Monice SÅ‚owik, która byÅ‚a juÅ¼ p.o. w MichaÅ‚owie jakiÅ› czas temu.

OdwoÅ‚anie pana Skomorowskiego powitaÄ‡ naleÅ¼y z zadowoleniem. Jak donosiÅ‚y
michaÅ‚owskie wiewiórki, najwiÄ™cej czasu i energii poÅ›wiÄ™caÅ‚ na swoje ciÄ…gi alkoholowe, a
wówczas spóÅ‚ka leÅ¼aÅ‚a odÅ‚ogiem. Przez tych klika lat, jakie minÄ™Å‚y od czasu, kiedy zostaÅ‚
w niesÅ‚awie odwoÅ‚any z funkcji prezesa SK Janów Podlaski, jego &bdquo;fachowoÅ›Ä‡&rdquo; w
tej delikatnej branÅ¼y koÅ„skiej siÄ™ nie pogÅ‚Ä™biÅ‚a, a wrÄ™cz przeciwnie. Po co w ogóle
zostaÅ‚ szefem MichaÅ‚owa &ndash; diabli wiedzÄ…. PisaÅ‚em o swoich podejrzeniach, Å¼e
jedynym celem tej nominacji byÅ‚o doprowadzenie do ugody miÄ™dzy spóÅ‚kÄ… a poprzednim
prezesem, Maciejem Grzechnikiem, któremu prokurator postawiÅ‚ zarzuty popeÅ‚nienia
naduÅ¼yÄ‡ na szkodÄ™ Stadniny, w okresie kiedy jej szefowaÅ‚. Powierzenie peÅ‚nienia
obowiÄ…zków prezesa ponownie Monice SÅ‚owik trzeba powitaÄ‡ z zadowoleniem. Co prawda pani
SÅ‚owik nie byÅ‚a &bdquo;arabiarzem&rdquo;, kiedy dostaÅ‚a po raz pierwszy nominacjÄ™ na szefa
michaÅ‚owskiej stadniny, ale byÅ‚a (i jest) koniarzem. A w okresie jej pierwszych rzÄ…dów daÅ‚a
siÄ™ poznaÄ‡ jako szef rozsÄ…dny, umiejÄ…cy sÅ‚uchaÄ‡ fachowców z branÅ¼y. Dlaczego nie
miaÅ‚aby tego teraz powtórzyÄ‡, zwÅ‚aszcza Å¼e juÅ¼ siÄ™ sporo nauczyÅ‚a o koniach arabskich
i moÅ¼na juÅ¼ jÄ… traktowaÄ‡ jako &bdquo;arabiarza&rdquo;. Jednak przy okazji tej ostatniej
zmiany na stoÅ‚ku szefa michaÅ‚owskiej stadniny nie sposób nie zwróciÄ‡ uwagi na pewien fakt. A
wÅ‚aÅ›ciwie na zestawienie dwóch przeciwstawnych tendencji. Ignacy Jaworowski kierowaÅ‚
hodowlÄ… koni w MichaÅ‚owie przez 44 lat, z czego duÅ¼Ä… czÄ™Å›Ä‡ byÅ‚ takÅ¼e najpierw
dyrektorem, a potem prezesem tej stadniny. Jego nastÄ™pca, Jerzy BiaÅ‚obok w stadninie
pracowaÅ‚ 39 lat, z czego przez 19 lat byÅ‚ jej prezesem. ZostaÅ‚ wyrzucony w lutym 2016 roku. Od
tego czasu minÄ™Å‚o 6 lat, a stadninÄ… kierowaÅ‚o szeÅ›Ä‡ (!) kolejnych osób:- Anna DurmaÅ‚a-
Maciej Grzechnik- Monika SÅ‚owik- Marek RomaÅ„ski- Marek Skomorowski- Monika SÅ‚owik 
Åšrednia wychodzi &ndash; jeden rok. Jak ten rok ma siÄ™ do 44 czy 39 lat! Hodowla koni to
proces, który wymaga nie tylko fachowoÅ›ci, ale takÅ¼e ciÄ…gÅ‚oÅ›ci, stabilnoÅ›ci. Efekty pracy
hodowlanej moÅ¼na oceniaÄ‡ dopiero po wielu latach, bo wymiana pokoleÅ„ koni to kilka-
kilkanaÅ›cie lat.DokÄ…d moÅ¼e dopÅ‚ynÄ…Ä‡ stadnina, w której co roku wymienia siÄ™ sternika?
Na mieliznÄ™. Niestety, tego, jakie mechanizmy sÄ… potrzebne w hodowli koni (ciÄ…gÅ‚oÅ›Ä‡,
stabilizacja), nie rozumiejÄ… ludzie nadzorujÄ…cy paÅ„stwowÄ… hodowlÄ™ zarówno ci z
kierownictwa KOWR, jak i z ministerstwa rolnictwa. Przy takim tempie wymiany prezesów stadnin
(podobnie jest w Janowie Podlaskim), hodowla musi na tym ucierpieÄ‡.Marek Szewczyk  
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